
PROTOKÓŁ NR 29 /2020

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się dnia 
8 lipca 2020 roku.
Posiedzenie komisji trwało od 14 00 do 1530

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
Sławomir Rosa - przewodniczący
Kłębek Krzysztof - członek
Marcinkiewicz Andrzej - członek 
Grzegorz Wójcik - członek
Zaręba Edyta - członek

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Dorota Wróbel - Z-ca Wójta, p. Patrycja Piotrowska 
- Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego i Zarządzania Mieniem 
Komunalnym.

Przebieg posiedzenia komisji

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Sławomir Rosa i poinformował, że 
dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Rozpatrzenie wniosków do komisji;
3. Sprawy bieżące;
4. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1

Posiedzenie komisji otworzył przewodniczący Komisji Pan Sławomir Rosa.

Ad. 2
Komisja rozpatrzyła następujące podania:
- w sprawie zmiany przeznaczenia gruntów działek nr 147, 148, 149, 150, 151 obręb 0011 
w miejscowości Karpin.
Przy obecnie opracowywanym projekcie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Małopole -  S 8” komisja w/w działkach zajęła stanowisko negatywne. 
Natomiast przy opracowywaniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla miejscowości Karpin w/w działki będą uwzględnione.
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego dla miejscowości Karolew w gminie Dąbrówka,
Komisja przeanalizuje wniosek mieszkańców w sprawie przystąpienia do miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego planując budżet na przyszły rok.



- w sprawie wybudowania ciągu pieszo -  rowerowego w Józefowie oraz chodnika 
w miejscowości Ludwinów łączonego z Kowalichą,
W/w inwestycję planuje zrealizować powiat.
- w sprawie wykonania wiaty przystankowej w miejscowości Ostrówek, ul. Radzymińska 
oraz naprawa nawierzchni w miejscowości Ostrówek, ul. Leśna.
Wniosek komisji został skierowany do Wójta Gminy Dąbrówka w dniu 09.07.2020 r. 
w sprawie naprawy w/w wiaty.

Ad. 3

W sprawach różnych nie poruszono dodatkowych zagadnień. 

Ad. 5

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym pan Sławomir 
obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.
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Sławomir Rosa...............
Edyta Zaręba............. ..
Andrzej Marcinkiewicz........ .^K^7T.
Krzysztof Kłębek..................
Grzegorz Wójcik...

Przewodniczący 
Rosa dziękując


